

Registration  
SOR/95-11 20 December, 1994

## CRIMINAL CODE

**Prohibited Weapons Order, No. 13, amendment**

P.C. 1994-2138 20 December, 1994

His Excellency the Governor General in Council, on the recommendation of the Minister of Justice, pursuant to paragraph (e)\* of the definition "prohibited weapon" in subsection 84(1) and subsections 84(1.2)\*\* and 91.1(1)\*\*\* of the Criminal Code, is pleased hereby to amend the Prohibited Weapons Order, No. 13, made by Order in Council P.C. 1994-1974 of November 29, 1994\*\*\*\*, in accordance with the schedule hereto, effective January 1, 1995.

## SCHEDULE

1. Section 3 of the *Prohibited Weapons Order, No. 13* is replaced by the following:

3. It is hereby declared that a person who, prior to January 1, 1995, possesses a weapon referred to in section 2 shall only retain the ownership and possession of the weapon if the person submits, prior to that date, an application for a registration certificate referred to in section 109 of the *Criminal Code* to the local registrar of firearms in respect of the weapon and obtains such a certificate.

2. The Order is modified by adding the following after section 3:

*Amnesty Period*

4. The period beginning on January 1, 1995 and ending on April 1, 1995 is hereby specified as an amnesty period with respect to any prohibited weapon that is referred to in section 2 and that is delivered to a peace officer, local registrar of firearms or firearms officer

(a) for destruction or export, in the case of a person who carries on a business referred to in paragraph 105(1)(a) of the *Criminal Code*; or

(b) for destruction, in any other case.

N.B. The Regulatory Impact Analysis Statement for these Regulations appears at page 21, following SOR/95-10.

Enregistrement  
DORS/95-11 20 décembre 1994

## CODE CRIMINEL

**Décret sur les armes prohibées (n° 13)  
—Modification**

C.P. 1994-2138 20 décembre 1994

Sur recommandation du ministre de la Justice et en vertu de l'alinéa e)\* de la définition de « arme prohibée » au paragraphe 84(1) ainsi qu'en vertu des paragraphes 84(1.2)\*\* et 91.1(1)\*\*\* du Code criminel, il plaît à Son Excellence le Gouverneur général en conseil de modifier, conformément à l'annexe ci-après, le Décret sur les armes prohibées (n° 13), pris par le décret C.P. 1994-1974 du 29 novembre 1994\*\*\*\*, lesquelles modifications entrent en vigueur le 1<sup>er</sup> janvier 1995.

## ANNEXE

1. L'article 3 du *Décret sur les armes prohibées (n° 13)* est remplacé par ce qui suit :

3. Il est déclaré que la personne qui, avant le 1<sup>er</sup> janvier 1995, possède une arme visée à l'article 2 peut en avoir la possession à titre de propriétaire si elle présente avant cette date au registraire local des armes à feu, relativement à cette arme, une demande d'un certificat d'enregistrement visé à l'article 109 du *Code criminel* et qu'elle obtient un tel certificat.

2. Le même décret est modifié par adjonction, après l'article 3, de ce qui suit :

*Délai d'amnistie*

4. La période débutant le 1<sup>er</sup> janvier 1995 et se terminant le 1<sup>er</sup> avril 1995 est le délai d'amnistie à l'égard des armes prohibées visées à l'article 2 qui sont remises à un agent de la paix, à un registraire local d'armes à feu ou à un préposé aux armes à feu :

a) soit pour destruction ou exportation, dans le cas d'une personne qui exploite une entreprise visée à l'alinéa 105(1)a) du *Code criminel*;

b) soit pour destruction, dans les autres cas.

N.B. Le résumé de l'étude d'impact de la réglementation de ce règlement se trouve à la page 21, suite au DORS/95-10.

\* S.C. 1991, c. 40, s. 2(3)

\*\* S.C. 1991, c. 40, s. 2(6)

\*\*\* S.C. 1991, c. 40, s. 6

\*\*\*\* SOR/94-741, 1994 *Canada Gazette* Part II, p. 3992

\* L.C. 1991, ch. 40, par. 2(3)

\*\* L.C. 1991, ch. 40, par. 2(6)

\*\*\* L.C. 1991, ch. 40, art. 6

\*\*\*\* DORS/94-741, *Gazette du Canada* Partie II, 1994, p. 3992